
 

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ 

Βάκχου 30, 54629 

Τηλ./Fax: +30 2310 501515 

email: sales@apo.gr 

Αιγάλεω 

Ιερά Οδός 294, 12243 

ΑΘΗΝΑ 

Ιερά Οδός 294, 12243 

Τηλ./Fax: +30 210 5313220 

email: athens@apo.gr 

ENIMEROSI 
www.apo.gr 

ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΣΤΑ ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ
ΑΠΟΔΕΛΤΙΩΣΗ

Ημερομηνία 27/09/2022 - 27/09/2022



ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

ΑΡΘΡΑ
27/09/2022

1) [ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΣ, Σελ. 14 ] [] Προμήθεια ασθενοφόρων Επείγον SOS από τα Κέντρα Υγείας 1
2) [ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ, Σελ. 10 ] [] Σύσκεψη με θέμα «Δημόσιο Νοσοκομείο Ανατολικής Αττικής. Η θέση του ΚΚΕ» 2
3) [ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ, Σελ. 22 ] [] Να αποσυρθεί η απαράδεκτη απόφαση που «τιμωρεί» τις εργαζόμενες μητέρες 3
4) [ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ, Σελ. 23 ] [] Αδύνατη η ασφαλής εφημέρευση των παθολογικών κλινικών 4
5) [ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ, Σελ. 10 ] [] ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΤΟΥ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ ΥΓΕΙΑΣ Συνεχίζονται τα «μπαλώματα» που ανοίγουν
μεγαλύτερα κενά στα νοσ ... 5
6) [ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ, Σελ. 23 ] [] Μεταφέρει τις «δυσλειτουργίες» σε άλλα νοσοκομεία 6
7) [ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ, Σελ. 5 ] [] Τα πάντα ιδιωτικά και το Δημόσιο «διαιτητής» ιδιωτών 7
8) [ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ, Σελ. 21 ] [] 3.720 προσλήψεις νοσηλευτών στα νοσοκομεία 8
9) [ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ, Σελ. 17 ] [] Μήνυση για τη λίστα της ντροπής στο Παίδων «Αγία Σοφία» 9
10) [ΑΥΓΗ, Σελ. 14 ] [] Ομολογούν τo έγκλημα με τις μετακινήσεις αναισθησιολόγων 10
11) [POLITICAL, Σελ. 18 ] [] «ΣΤΕΛΝΟΥΜΕ ΑΝΑΙΣΘΗΣΙΟΛΟΓΟΥΣ ΑΠΟ ΑΛΛΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ...» 11



1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Προμήθεια ασθενοφόρων Επείγον SOS από τα
Κέντρα Υγείας

Πηγή: ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1108.41
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
6η ΥΠΕ - ΠΑΤΡΑ Στην επόμενη τριετία το 75% περίπου των υπηρετούντων στις δομές της ΠΦΥ θα συνταξιοδοτηθεί και η αντικατάστασή 

τους ακόμα δεν έχει δρομολογηθεί.

Προμήθεια 
είκοσι νέων 
ασθενοφόρων

Επείγον SOS από 
τα Κέντρα Υγείας

[ίκοσι ολοκαίνουργια ασθενοφόρα πλήρως εξοπλισμέ
να παρέλαβε σήμερα η 6η Υγειονομική Περιφέρεια, με

τά από παρέμβαση του διοικητή της 6ης ΥΠΕ Γιάννη Καρ- 
βέλη για επίσπευση των διαδικασιών σε συνεργασία με 
τις τεχνικές υπηρεσίες και το Τμήμα Προμηθειών της 6ης

ΥΠΕ.
Τα νέα οχήματα 
εντός των ημε
ρών θα εντα
χθούν στα κέ
ντρα υγείας, 
ώστε να καλύ- 
ψουντις ανάγκες 
της Περιφέρειας 
Πελοποννήσου. 
Ο νέος στόλος 
οχημάτων της 
6ης ΥΠΕ, έρχε
ται να προστε
θεί στα 10 που 
παρελήφθησαν 

προ μηνών και καλύπτουν επίσης ανάγκες Κέντρων Υγεί
ας σε απομακρυσμένες περιοχές.
Παράλληλα, ο κ. Καρβέλης, υπενθύμισε ότι τα ήδη υπάρ
χοντα ασθενοφόρα ανακατασκευάστηκαν, επισκευάστη
καν και έγιναν όλες εκείνες οι τεχνικές παρεμβάσεις 
ώστε να είναι απολύτως λειτουργικά και σε επιχειρησι
ακή ετοιμότητα.

f

0 Γ Καρβέλης επί της παραλαβής

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΕΠΙΣΚΕΠΤΩΝ ΥΓΕΙΑΣ

Ενημέρωση για παχυσαρκία

«Πανελλήνια Ημέρα Επι
σκεπτών Υγείας, όπως έχει 

ορισθεί η 17η Σεπτεμβρί
ου έκαστου έτους, αποτελεί 
μία μέρα όπου αναγνωρίζεται 
και τιμάται το έργο του επι
σκέπτη υγείας στη Δημόσια 
Υγεία, ενώ ταυτόχρονα ανα
γνωρίζεται και τιμάται η αξία 
της πρόληψης, της Αγωγής 
και της Προαγωγής Υγείας. 
Στο πλαίσιο του φετινού 
εορτασμού της Πανελλήνι
ας Ημέρας Επισκεπτών Υγεί
ας οι επισκέπτριες υγείας δια
φόρων υγειονομικών μονά

δων της Πάτρας διοργανώ- 
νουν Επιστημονική Ημερί
δα με θέμα: «Η νόσος της 
Παχυσαρκίας: Πρόληψη- 
Αναγνώριση-Αντιμετώπιση», 
όπως αυτό έχει οριστεί από 
τον Πανελλήνιο Σύλλογο 
Επισκεπτών Υγείας.
Η εκδήλωση θα πραγμα
τοποιηθεί αύριο και ώρα 
17.00 - 21.00 στο Συνε- 
δριακό Κέντρο «Αγορά Αρ- 
γύρη».
Η ημερίδα απευθύνεται τό
σο σε επαγγελματίες υγεί
ας όσο και στο ευρύ κοινό.

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΙΑ ΥΓΕΙΑΣ ΠΑΤΡΕΩΝ

Στην εφηβική γυναικολογία

Η
ανπδήμαρχος Υγείας και 
Πρόνοιας του Δήμου Πα- 
τρέων, Βίβιαν Σαμούρη, εκ

προσωπώντας τη δημοτική 
αρχή, παραβρέθηκε και χαι
ρέτησε το βράδυ της Παρα
σκευής, στην έναρξη του 7ου 
Πανελλήνιου Συνεδρίου Παι
δικής και Νεανικής Γυναι
κολογίας, που διεξήχθη στο 
Συνεδριακό και Πολιτιστι
κό Κέντρο του Πανεπιστημί
ου Πατρών.
Στον χαιρετισμό της η 
ανπδήμαρχος ανέφερε τα 
εξής:

«Η δημοτική αρχή, υποστηρίζει θερμά τέτοιου είδους 
επιστημονικές δράσεις, δοθέντος ότι απαντούν με σύγχρονο 
τρόπο στα νέα προβλήματα υγείας των παιδιών και των 
νέων κοριτσιών, συνεισφέροντας, εμμέσως πλην σαφώς, 
τα μέγιστα και στον καθοριστικό τομέα της πρόληψης. 
Εναν τομέα, που υπολείπεται εμφανώς των αναγκών 
της κοινωνίας, λόγω της περιορισμένης εφαρμογής 
προγραμμάτων πρόληψης και προαγωγής της υγείας του 
πληθυσμού, με ό,τι αυτό συνεπάγεται».

ΒίΒιαν Σαμούρη

Νίκος Κοσκινάς Απόστολος Σωτηρούδης Ανδρέας Παναγιωτόπουλος

Της ΜΑΡΙΝΑΣ 
ΡΙΖΟΓΙΑΝΝΗ
rizogiannidipelop.gr

Α
ντί να ενισχυθεί, σβήνει 
η Πρωτοβάθμια Φροντίδα 
Υγείας (ΠΦΥ) της 
Αχαϊας. Τη συστηματική 
αποψίλωση από ιατρικό 
προσωπικό των Κέντρων 

Υγείας, Βορείου Τομέα (Αγίου 
Αλεξίου), Νοτίου Τομέα (Ζα- 
ρουχλέικων) και Ανω Πόλης, 
ανέδειξαν χθες τα μέλη της δι
οίκησης του Συλλόγου Επιστη
μονικού Προσωπικού ΠΦΥ στη 
διάρκεια συνέντευξης Τύπου.

«Μετά από επτά χρόνια συνεχών 
υποσχέσεων και ανακοινώσεων 
εκ μέρους της πολιτείας για δή
θεν προσλήψεις ιατρικού προ
σωπικού το ΕΣΥ και ιδιαιτέρως 
η Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγεί
ας του δημόσιου τομέα εξακο
λουθεί να αποψιλώνεται συστη
ματικά. Στην δε επόμενη τριε
τία το 75% περίπου των υπηρε
τούντων στις δομές της ΠΦΥ θα 
συνταξιοδοτηθεί και η αντικατά
στασή τους ακόμα δεν έχει δρο
μολογηθεί» σημείωσε ο πρόε
δρος του Συλλόγου Απόστολος 
Σωτηρούδης ο οποίος πλαισιω
μένος από τον γραμματέα, Νικό
λαο Κοσκινά, και τον αντιπρόε
δρο, Ανδρέα Παναγιωτόπουλο, 
παρουσίασαν την ιδιαίτερα δύ
σκολη κατάσταση που έχει δια
μορφωθεί σήμερα στα Κέντρα 
Υγείας της περιοχής.

ΜΕΤΑΚΙΝΗΣΕΙΣ
Σε συνέχεια της παραπάνω ανα
φοράς ο κ. Σωτηρούδης πρό- 
σθεσε: «Και σα να μη φτάνει 
αυτό, με δεδομένες τις τραγι
κές ελλείψεις των νοσοκομεί
ων της περιφέρειας σε ιατρι
κό δυναμικό ειδικοτήτων οι 
συνεχείς και επικίνδυνες με
τακινήσεις γιατρών των πρω
τοβάθμιων δομών υγείας προς 
τα νοσοκομεία της περιφέρειας 
(Πύργος, Κεφαλονιά, Ζάκυν
θος κ.λπ.) όχι μόνο αποστε
ρούν από τους πολίτες τη δυνα
τότητα εξυπηρέτησής τους από 
τις δομές της ΠΦΥ, όχι μόνο 
εξαναγκάζουν σε εξοντωτικές 
εφημερίες γιατρούς, οι οποίοι 
στο σύνολό τους είναι κοντά 
στη συνταξιοδότηση, αλλά, το 
κυριότερο, βάζουν σε κίνδυνο 
την υγεία των πολιτών που κα
ταφεύγουν στα νοσοκομεία της 
περιφέρειας, αφού καλούνται 
να εξετασθούν και να αντιμε- 
τωπισθούν από γιατρούς, οι 
οποίοι τα τελευταία πολλά χρό
νια ασχολούνται με την ασφα
λιστική ιατρική και την πρωτο
βάθμια φροντίδα και η εμπει
ρία τους από την δευτεροβάθ
μια και τριτοβάθμια νοσοκο
μειακή περίθαλψη είναι σχε
δόν ανύπαρκτη. Και γι’ αυτό 
ευθυνεται η πολιτεία που δεν 
φρόντισε ποτέ την μετεκπαί
δευσή μας».

Ειδικότερα από το Κέντρο Υγεί
ας Αγίου Αλεξίου όπου υπη
ρετούν τέσσερις παθολόγοι 
σχεδόν κάθε εβδομάδα ένας 
πηγαίνει για εφημερία στον 
Πύργο. Από τους πέντε γε
νικούς γιατρούς ο ένας είναι 
αποσπασμένος στο Αίγιο και 
ο άλλος στην ΤΟΜΥ Αγυιάς. 
«Αυτό σημαίνει ότι οι πολίτες 
δεν βρίσκουν γιατρό να εξυ
πηρετηθούν. θα πρέπει δε να 
προσθέσουμε ότι οι γιατροί 
μας επιβαρύνονται επιπλέον 
με τη στελέχωση των Επιτρο
πών: Πρωτοβάθμια και Δευ
τεροβάθμια, εξωσωματικής, 
φαρμάκων υψηλού κόστους,

ελεγκτικό έργο, εμβολιασμοί 
κατ’ οίκον, απαλλαγής από το 
εμβόλια κ.ά. Εχουμε προτείνει 
να δημιουργηθούν επιτροπές 
σε Αιγιάλεια και Δυτική Αχα- 
ΐα, ώστε να ελαφρυνθεί το έρ
γο των γιατρών της περιοχής 
μας» ανέδειξε ο κ. Κοσκινάς.

ΠΡΟΣΑΠΙΚΟΙ ΓΙΑΤΡΟΙ
Οπως υπογράμμισε ο γραμ
ματέας του Συλλόγου: «Οι 
ίδιοι αυτοί γιατροί είναι και 
Προσωπικοί Γιατροί. Οι δι
κοί μας έχουν ήδη συμπλη
ρώσει τη λίστα των 2.000 
πολιτών. Πότε και πώς θα 
μπορέσουν να οργανώσουν 
τους φακέλους όλων αυτών 
των ασθενών και να τους 
παρακολουθήσουν;»

ΑΝΑΜΟΝΗ
Οι τρεις γιατροί του Κέντρου 
Υγείας Βορείου Τομέα έδωσαν 
στοιχεία που αφορούν στις λί
στες αναμονής στις διάφορες 
ιατρικές ειδικότητες. 
Ενδεικτικά σημειώνουμε ότι 
είναι κλεισμένα τα ραντεβού 
για τους επόμενους τρεις μήνες 
στις εξής ειδικότητες: Οφθαλμί
ατρος, παθολόγος, ψυχίατρος, 
γενικός γιατρός. Στο οδοντο

προσθετικό για τα μασελάκια 
υπάρχει λίστα αναμονής τεσ
σάρων μηνών, ενώ για πλή
ρη οδοντοστοιχία τα ραντεβού 
έχουν κλείσει μέχρι τέλος του 
χρόνου. Κι αυτό οφείλεται κυ
ρίως στην έλλειψη που υπάρ
χει σε τεχνίτες.
Σε όλη την Πρωτοβάθμια Φρο
ντίδα Υγείας της Αχαϊας, υπάρ
χει μόνον ένας ορθοπαιδικός, 
ο οποίος έχει συνταξιοδοτηθεί, 
αλλά παραμένει με παράταση 
δύο ετών.
Πλήγμα για το Κέντρο Υγεί
ας Βορείου Τομέα αποτέλεσε 
η αναστολή λειτουργίας του 
Παιδοψυχιατρικού Τμήματος

εξαιτίας της μετακίνησης της 
μοναδικής παιδοψυχιάτρου 
στην Παιδοψυχιατρική Κλινι
κή του Καραμανδανείου.
«Το συγκεκριμένο τμήμα λει
τουργούσε με πρότυπο τρόπο 
και με μία δυνατή και αποτελε
σματική ομάδα που εκτός από 
την παιδοψυχίατρο πλαισιώ
νονταν από κοινωνική λειτουρ
γό, λογοθεραπεύτρια, εργοθε- 
ραπεύτρια, κ.ά. Αυτή η ομάδα 
έκαναν πολύ σοβαρό έργο για 
τα παιδιά. Τώρα έχουν μείνει 
οι φάκελοι των παιδιών που 
κανείς δεν γνωρίζει αν και που 
παρακολουθούνται» ανάφερε ο 
κ. Παναγιωτόπουλος.

ΜΑΣΤΟΓΡΑΦΟΣ
«Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγεί
ας, χωρίς μαστογράφο για τη 
διενέργεια προληπτικών εξετά
σεων, υπάρχει;» Είναι το ερώ
τημα που έθεσε ο κ. Παναγιω- 
τόπουλος εξηγώντας:
«Από το 2016 υπάρχει δωρεά 
για την προμήθεια μαστογρά- 
φου και είμαστε στο 2022 και 
δεν έχει προχωρήσει, επειδή 
δεν μπαίνει μία υπογραφή στην 
αλλαγή σκοπού από την ηγεσία 
του υπουργείου Υγείας. Εχουμε 
μία υπόσχεση ότι αυτό θα γί

νει τις ημέρες αυτές ελπίζουμε 
να γίνει και έτσι να μπορούμε 
να προσφέρουμε αυτή την πο
λύτιμη υπηρεσία στις γυναίκες 
της περιοχής μας».

ΕΞΟΣΟΣΜΑΤΙΚΗ
Από την προηγούμενη εβδομά
δα σταμάτησε να λειτουργεί και 
η Επιτροπή Εξωσωματικής με 
αποτέλεσμα 50 γυναίκες να βρί
σκονται στην αναμονή. Ο ένας 
γιατρός που τη στελέχωνε υπο
βλήθηκε σε χειρουργείο και ο 
άλλος που θα πρέπει να μετα
κινηθεί από το ΠΓΝΠ έχει δη
λώσει γονική σχολική άδεια και 
δεν εμφανίζεται. «Μιλάμε για 
γυναίκες που υποβάλλονται σε 
θεραπείες και οι οποίες φυσι
κά δεν έχουν την πολυτέλεια να 
μπαίνουν στην αναμονή» πρό- 
σθεσε ο κ. Παναγιωτόπουλος.

ΚΤΙΡΙΟ ΕΦΚΑ - 
240ΡΗ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ
Οι κύριοι, Παναγιωτόπου- 
λος, Σωτηρούδης και Κο
σκινάς υπογράμμισαν επί
σης ένα άλλο μείζον πρό
βλημα που πηγάζει από το 
ιδιότυπο ιδιοκτησιακό κα
θεστώς του κτιρίου, όπου 
στεγάζεται το Κέντρο Υγεί
ας. «Το κτίριό μας ανήκει 
στο ΕΦΚΑ. Αυτό σημαίνει 
ότι για να αλλάξουμε μία 
πρίζα θα πρέπει να περά
σει από έγκριση από τη διοί
κηση του ΕΦΚΑ. Στεγαζόμα
στε στο ίδιο κτίριο κι αν δεί
τε τι αλληλογραφία ανταλ
λάσσουμε για να συνεννο- 
ηθούμε για το πιο απλό θέ
μα θα εκπλαγείτε» εξήγησε 
ο κ. Κοσκινάς.
Και οι τρεις τόνισαν ότι 
«έχουμε την αμέριστη συ
μπαράσταση της διοίκησης 
της 6ης Υγειονομικής Πε
ριφέρειας και προσωπικά 
του διοικητή Γιάννη Καρ- 
βέλη. Ο,τι ζητήσουμε και 
εξαρτάται αηό τον ίδιο, το 
έχουμε το επόμενο λεπτό. 
Αυτή τη στιγμή έχουμε εξα
σφαλίσει μηχανήματα και 
εξοπλισμό πολύ σημαντικό, 
ανακαινίζουμε και οργανώ
νουμε τους χώρους μας αλ
λά εάν δεν ενισχυθούμε με 
προσωπικό πώς θα τα λει
τουργήσουμε; Πώς θα πά
με σε 24ωρη λειτουργία αν 
δεν έχουμε γιατρούς; Σκε- 
φτείτε πόσοι άνθρωποι θα 
σώζονταν εάν λειτουργού
σε σε 24ωρη βάση ένα Κέ
ντρο Υγείας Αστικού Τύπου 
και πόσο θα ελαφρύνονταν 
το έργο των νοσοκομείων».

ΚΙΝΗΤΟΠΟΙΗΣΗ
Για τους παραπάνω λόγους, 
ο Σύλλογος προχωρεί σε 
τρίωρη στάση εργασίας από 
12:00 έως 15:00 σε όλες τις 
μονάδες της ΠΦΥ που ερ
γάζονται μέλη του την προ
σεχή Πέμπτη 29 του μήνα.

0 νέος χώρος του εργαστηριακού τομέα του Κ Υγείας Βορείου Τομέα
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1  Σύσκεψη με θέμα «Δημόσιο Νοσοκομείο Ανατολικής
Αττικής. Η θέση του ΚΚΕ»

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

54.66 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ςιμμυοι με iuul, &μγυςυμ&νυυι,.

Σύσκεψη με θέμα 
«Δημόσιο Νοσοκομείο 
Ανατολικής Αττικής.
Η θέση του ΚΚΕ»

Η Τομεακή Επιτροπή Μεσογείων 
και Λαυρεωτικής του ΚΚΕ καλεί, αύ
ριο, Τετάρτη 28 Σεπτέμβρη, μαζικούς 
φορείς της Ανατολικής Αττικής σε σύ
σκεψη με θέμα: «Δημόσιο Νοσοκο
μείο Ανατολικής Αττικής. Η θέση του 
ΚΚΕ». θα μιλήσει ο Γιάννης Γκιόκας, 
μέλος της ΚΕ και βουλευτής Ανατολι- 
ιφς Αττικής του ΚΚΕ. Η σύσκεψη θα 

ι στις 7.30 μ.μ. στο δημαρχείο Παλ- 
: (Φειδιππίδου 22).



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Να αποσυρθεί η απαράδεκτη απόφαση που
«τιμωρεί» τις εργαζόμενες μητέρες

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

163.41 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

_ΩΜΑΤΕΙΟ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΠαΓΝΗ

Να αποσυρθεί η απαράδεκτη 
απόφαση που «τιμωρεί» 
τις εργαζόμενες μητέρες

Να αποσυρθεί από το υπουργείο Υγείας, την 7η Υ- 
ΠΕ και τη διοίκηση του ΠαΓΝΗ η απαράδεκτη από
φαση με την οποία αφαιρείται ο χρόνος της άδειας 
μητρότητας και λοχείας από το σύνολο της προϋπη
ρεσίας, απαιτεί το Σωματείο Εργαζομένων του νο
σοκομείου, καλώντας τα γραφεία προσωπικού να α
ποδώσουν το σύνολο της προϋπηρεσίας με την ειδι
κή μοριοδότηση.

Οπως υπενθυμίζει το Σωματείο, ενώ στην έναρ
ξη της πανδημίας η κυβέρνηση έταξε τη μονιμοποίη
ση όλων των επικουρικών που εντάσσονταν στο ΕΣΥ, 
τελικά - με την πρόσφατη προκήρυξη θέσεων μόνι
μων νοσηλευτών, που τις περιόρισε στο 50% - έδωσε 
αυξημένη μοριοδότηση (αντί για μονιμοποίηση) σε ε
μπειρία που αποκτήθηκε κατά τη διάρκεια των τελευ
ταίων δυόμισι χρόνων. Και όχι μόνο αυτό, αλλά προχώ
ρησε σε μια κατάπτυστη απόφαση που δεν έχει προ
ηγούμενο: Με προφορική εντολή της 7ης ΥΠΕ (κατό
πιν σύστασης του υπουργείου Υγείας) η διοίκηση του 
ΠαΓΝΗ αφαιρεί την ειδική μοριοδότηση κατά το χρο
νικό διάστημα που οι εργαζόμενοι είχαν άδειες ανα
τροφής και λοχείας.

Ετσι, ένα από τα πιο βασικά δικαιώματα της γυναίκας, 
η προστασία της μητρότητας, τσακίζεται στην πράξη. 
Αμφισβητούνται ευθέως ως χρόνος πραγματικής δη
μόσιας υπηρεσίας οι μέρες άδειας μητρότητας για ό
λους, μόνιμους και μη. Ανοίγει ο δρόμος για αμφισβήτη
ση των ασφαλιστικών και συνταξιοδοτικών δικαιωμάτων.

«Ο περιορισμένος αριθμός των μόνιμων θέσεων που 
προκηρύχθηκαν σε σχέση με τον αριθμό των συμβα- 
σιούχων νοσηλευτών που υπηρετούν (χαρακτηριστι
κά, για το ΠΑΓΝΗ προκηρύχθηκαν 106 θέσεις νοση
λευτών, ενώ υπηρετούν 219 επικουρικοί νοσηλευτές 
κατά τη διάρκεια της πανδημίας) θα οδηγήσει έξω α
πό το σύστημα Υγείας χιλιάδες μαχόμενους εργαζόμε
νους. Για τη διεκδίκηση των ελάχιστων πολυπόθητων 
θέσεων επιβάλλονται πρόσθετα κριτήρια - "κόφτες", 
ακόμα και για τις εργαζόμενες μητέρες, ενεργοποιώ
ντας τον "βολικό" κοινωνικό αυτοματισμό.

Δεν είναι η πρώτη φορά που η μητρότητα δέχεται 
επίθεση. Το δικαίωμα των εργαζόμενων μητέρων σε 
μειωμένο ωράριο, για τη φροντίδα τέκνου μετά την ά
δεια λοχείας, παραβιάζεται στο όνομα των ελλείψεων 
προσωπικού. Οι άδειες ασθένειας παιδιού είναι ελάχι
στες ανά έτος, πρόβλημα που αναδείχθηκε πιο έντο
να κατά την πανδημία.

Η μητρότητα αντιμετωπίζεται διαχρονικά ως ανεπι
θύμητο κόστος για το κράτος, γι’ αυτό τα μέτρα προ
στασίας της εργαζόμενης μητέρας περικόπτονται στο 
όνομα της εξοικονόμησης δαπανών», υπογραμμίζει το 
Σωματείο Εργαζομένων ΠαΓΝΗ και διεκδικεί ουσια
στικά μέτρα προστασίας της μητρότητας, διεύρυνση 
της άδειας μητρότητας και φροντίδας τέκνου με πλή
ρη μισθό και ασφαλιστικά δικαιώματα, αύξηση της ε
τήσιας άδειας ασθένειας τέκνου, μονιμοποίηση όλων 
των συμβασιούχων.



4;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Αδύνατη η ασφαλής εφημέρευση των παθολογικών
κλινικών

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 23 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

416.33 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΘΟΛΟΓΟΙ ΣΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ «ΓΕΝΝΗΜΑΤΑΣ»

Αδύνατη η ασφαλής εφημέρευση των παθολογικών κλινικών
«Σμπαράλια» και το Νοσοκομείο Καρδίτσας μετά την παραίτηση του ακτινολόγου

0
 κόμπος έφτασε στο χτένι. Δεν επαρκούμε 
πια ούτε για να καλύψουμε στο ελάχιστο 
το πρόγραμμα ασφαλούς εφημέρευσης. 

Για το τελευταίο δεκαήμερο του μήνα δεν υπάρ
χει ειδικευόμενος ιατρός να εφημερεύσει καθώς 
όλοι έχουν φτάσει στο πλαφόν τους»: Καταγγέλ
λουν με έγγραφό τους 48 Παθολόγοι του ΓΝΑ «Γ. 
Γεννηματάς», κρούοντας για πολλοστή φορά τον 
κώδωνα του κινδύνου και δηλώνοντας την «αδυ
ναμία ασφαλούς λειτουργίας και εφημέρευσης ό
λων των παθολογικών κλινικών του νοσοκομείου».

Οπως καταγγέλλουν, σ’ ένα από τα μεγαλύτε
ρα νοσοκομεία της Αθήνας «οι τρεις παθολογικές 
κλινικές έχουν γονατίσει κάτω από το βάρος της 
υποστελέχωσης». Κατά τη διάρκεια συνάντησης 
με τη διοίκηση του νοσοκομείου την περασμέ
νη Παρασκευή, «η απάντηση που πήραμε ήταν η 
πλήρης αποποίηση των ευθυνών και η μετάθεσή 
τους στους διευθυντές των κλινικών. Επιπλέον ε
νημερωθήκαμε ότι για το φόρτο εργασίας την ευ
θύνη την έχουν και οι ασθενείς που προτιμούν το 
νοσοκομείο μας»...

«Η κατάσταση βέβαια δεν δημιουργήθηκε εν μια 
νυκτί. Μήνες ολόκληρους βλέπουμε την ειδικό
τητα της Παθολογίας να ρημάζει στο νοσοκομείο 
μας. Οι παθολογικές κλινικές παλεύουν να κρα
τηθούν όρθιες βασισμένες στο φιλότιμό μας και 
τα εξαντλητικά ωράρια τα οποία κάνουμε. Ρεπό 
ούτε για δείγμα, χρωστούμενες άδειες από ετών, 
πρόγραμμα εκπαίδευσης για τους νέους ιατρούς 
ανύπαρκτο, καθημερινή υπερεργασία, ενώ το αί
σχος των ράντζων καλά κρατεί», υπογραμμίζουν, 
επισημαίνοντας ότι εδώ και μήνες έχουν προειδο
ποιήσει όλους τους αρμόδιους. «Φωνή βοώντος 
εν τη ερήμω η εκκωφαντική απάντηση που έδω
σαν», αναφέρουν.

Μάλιστα, σχολιάζουν και τη λογική των «μπα
λωμάτων» και των μετακινήσεων, τονίζοντας ότι 
«δεν προσφέρει μόνιμη λύση στο πρόβλημα. Οι 
γιατροί αρνούμαστε και σταματάμε να δουλεύ
ουμε με καθεστώς υπερεφημέρευσης και επι
σφαλών εφημεριών, με απάνθρωπα ωράρια, χω
ρίς άδειες - ρεπό και να τίθεται σε κίνδυνο η υ
γεία των ασθενών και η δική μας». Οι παθολόγοι 
απαιτούν μαζικές μόνιμες προσλήψεις, μονιμο

ποιήσεις των επικουρικών, τοποθετήσεις των ει
δικευόμενων, αύξηση των οργανικών θέσεων για 
τους ειδικευόμενους κ.ά.

Στον «αέρα» το Γενικό 
Νοσοκομείο Καρδίτσας

Στον «αέρα» βρίσκεται η εύρυθμη λειτουργία και 
του Γενικού Νοσοκομείου Καρδίτσας, αφού την προ
ηγούμενη βδομάδα παραιτήθηκε ένας ακτινολόγος 
και από χτες λειτουργεί μόνο με έναν!

Οπως καταγγέλλει η Ενωση Ιατρών Νοσοκομεί
ου - Κέντρων Υγείας Νομού Καρδίτσας (ΕΙΝΚΥΚ), 
το γεγονός αυτό δεν είναι κεραυνός εν αιθρία. Αλ
λωστε, πριν περίπου 4 μήνες, τον Ιούνη, είχαν πραγ
ματοποιήσει κινητοποίηση στην πύλη του νοσοκο
μείου, καταγγέλλοντας τις τραγικές ελλείψεις στο 
Ακτινολογικό Τμήμα, αφού με τις παραιτήσεις 3 α
κτινολόγων είχαν μείνει μόλις δύο.

Επιβεβαιώνεται λοιπόν ότι το πρόβλημα που δη- 
μιουργήθηκε ήταν προδιαγεγραμμένο, με την Ε
νωση Ιατρών να τονίζει πως «αυτό είναι το αποτέ
λεσμα της πολιτικής που εφαρμόζεται διαχρονικά 
από όλες τις κυβερνήσεις στη δημόσια Υγεία και 
έχει σαν συνέπειες: Την εντατικοποίηση της ερ
γασίας των γιατρών που δεν έχει αιτία τις δήθεν έ
κτακτες συνθήκες της πανδημίας, αλλά τις διαχρο
νικές ελλείψεις προσωπικού, οδηγώντας σε τερά
στιο αριθμό πρόσθετων εφημεριών, συνεχή παρά
ταση των ωραρίων εργασίας και στην "εξόντωση" 
των εργαζομένων. Τις τεράστιες ελλείψεις όχι μόνο 
σε σχέση με τις οργανικές θέσεις (30+ θέσεις για
τρών κενές), αλλά πολύ περισσότερο σε σύγκριση 
με τις ανάγκες του πληθυσμού. Την απλήρωτη ερ
γασία, αφού δεν έχουμε πληρωθεί τις τακτικές ε
φημερίες από τον Ιούλιο, τις πρόσθετες εφημερί
ες από τον Απρίλιο, τις εφημερίες για τις έκτακτες 
ανάγκες λόγω πανδημίας στις ανάλογες ειδικότη
τες από τον Ιανουάριο, παρά τις τυμπανοκρουσίες 
της κυβέρνησης για αυξημένη αποζημίωσή τους. Ε
χουμε φτάσει στο σημείο, ακόμα και όταν με τερά
στια καθυστέρηση πληρώνονται κάποιες από αυ
τές, να αποζημιώνονται με περικοπή σχεδόν 50%, 
όπως συνέβη με τις πρόσθετες εφημερίες του Ια

νουάριου. Τους καθηλωμένους μισθούς, στα επί
πεδα προ ΙΟετίας».

Η Ενωση Ιατρών Νοσοκομείου - Κέντρων Υγεί
ας Νομού Καρδίτσας καταγγέλλει την πολιτική ε- 
μπορευματοποίησης και υποχρηματοδότησης του 
δημόσιου συστήματος Υγείας, τα σχέδια για το «νέο 
ΕΣΥ» και τις λογικές που ακούστηκαν από τον ίδιο 
τον πρωθυπουργό ότι «δεν γίνεται να έχουμε 3 νο
σοκομεία σε απόσταση 20 χλμ. γιατί όλοι ήθελαν 
νοσοκομεία στην πόλη τους», που οδηγούν σε συ
νένωση των Νοσοκομείων Τρικάλων και Καρδίτσας.

Καλεί τους υγειονομικούς και τον λαό της πόλης 
να δυναμώσουν τον αγώνα για ένα σύστημα Υγεί
ας - Πρόνοιας που οι υπηρεσίες του θα αποτελούν 
στην πράξη κατοχυρωμένο κοινωνικό αγαθό και ό
χι όπως σήμερα ακριβοπληρωμένο εμπόρευμα. Με 
πλήρη κρατική χρηματοδότηση των δημόσιων μο
νάδων Υγείας και πλήρη στελέχωσή τους με μαζι
κές προσλήψεις μόνιμου προσωπικού.

Αμεσα, καλεί την κυβέρνηση να προχωρήσει 
στην προκήρυξη των τεσσάρων κενών θέσεων α
κτινολόγων, αλλά και των 30 γιατρών για τις υπό
λοιπες ειδικότητες. Ταυτόχρονα να προχωρήσει 
η μονιμοποίηση των επικουρικών χωρίς όρους και 
προϋποθέσεις.

Σε αυτό το πλαίσιο δίνει τη μάχη για την απεργία 
που έχει προκηρυχτεί στα δημόσια νοσοκομεία 
στις 20 Οκτώβρη, καλώντας σε συγκέντρωση στην 
πύλη του νοσοκομείου στις 11 π.μ. αλλά και στην πα
νελλαδική πανεργατική απεργία στις 9 Νοέμβρη.

Για το ΚΥ στη Στυλίδα
Την άμεση ενίσχυση του ΚΥ Στυλίδας με ιατρονο

σηλευτικό προσωπικό και τεχνικό εξοπλισμό απαι
τούν οι εργαζόμενοι με κινητοποίηση αύριο Τετάρ
τη 28 Σεπτέμβρη, στις 11 π.μ., στην πύλη του Κέ
ντρου Υγείας. Η κινητοποίηση γίνεται με τη στήρι
ξη του Σωματείου Εργαζομένων Νοσοκομείου Λα
μίας και Κέντρων Υγείας Φθιώτιδας, ενώ κάλεσμα 
συμμετοχής και στήριξης του αγώνα των υγειονο
μικών απευθύνουν με ανακοίνωσή τους οι Αγροτι
κοί Σύλλογοι Στυλίδας - Εχιναίων και Πελασγίας και 
το Εργατικό Κέντρο Λαμίας.



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΤΟΥ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ ΥΓΕΙΑΣ Συνεχίζονται
τα «μπαλώματα» που ανοίγουν μεγαλύτερα κενά στα
νοσ ...

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

307.99 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΤΟΥ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ ΥΓΕΙΑΣ

Συνεχίζονται τα «μπαλώματα» που ανοίγουν 
μεγαλύτερα κενά στα νοσοκομεία

Σ
υνέχεια στην πολιτική των «μπαλωμάτων» 
και των «παρατάσεων» για την ...αντιμε
τώπιση της πανδημίας και των ελλείψε
ων σε νοσοκομεία και άλλες δομές Υγείας, 

πολιτική που μέχρι τώρα είχε δραματικές ε
πιπτώσεις για την υγεία και τη ζωή του λα
ού, ανοίγοντας «χώρο» για να επενδύουν οι 
επιχειρηματικοί όμιλοι, δίνει η κυβέρνηση 
με νομοσχέδιο που κατατέθηκε από το υ
πουργείο Υγείας και συζητείται στην αρμό
δια Επιτροπή της Βουλής, με την επωνυμία 
«Ενωση Τεχνολόγων Ακτινολογίας - Ακτινο
θεραπείας Ελλάδας (ΕΤΑΑΕ), ρυθμίσεις για 
την αντιμετώπιση της πανδημίας του κορο- 
νοϊού COVID-19 και την προστασία της δη
μόσιας υγείας, και λοιπές διατάξεις».

Οπως ανέδειξε ο ειδικός αγορητής του 
ΚΚΕ, Γιώργος Λαμπρούλης, σύμφωνα με ό
σα προβλέπονται για την ΕΤΑΑΕ «ουσιαστι
κά αποτελεί φορέα υλοποίησης της εκάστο- 
τε κυβερνητικής και αντίστοιχα ευρωενωσι- 
ακής πολιτικής» και «μηχανισμό για την πα
ραπέρα εμπορευματοποίηση της Υγείας και 
ενσωμάτωσης» των υγειονομικών αυτής της 
κατηγορίας. Ως παράδειγμα έφερε τη διά

ταξη που προβλέπει πειθαρχική δίωξη σε 
μέλη που δεν εφαρμόζουν τις αποφάσεις 
και κατευθύνσεις του ΔΣ. Δηλαδή αν η ε
πικρατούσα άποψη είναι υπέρ του να πλη
ρώνουν οι ασθενείς, «μπορεί τότε να θεω
ρηθεί πειθαρχικό αδίκημα η υποστήριξη της 
δωρεάν παροχής των υπηρεσιών».

Από εκεί και πέρα, με το άρθρο 25 του νο
μοσχεδίου, τόνισε ο Γ. Λαμπρούλης, η κυ
βέρνηση επαναφέρει ρυθμίσεις «σχετικά 
με τη διενέργεια των εμβολιασμών, καθώς 
και την υποχρεωτική επίδειξη των διαγνω
στικών τεστ και των εμβολιασμών των ερ
γαζομένων σε δημόσιο και ιδιωτικό τομέα. 
Δηλαδή στην ουσία έχουμε επαναφορά του 
άρθρου 205 του ν. 4820/2021, που συνδέε
ται με το άρθρο 206 του ίδιου νόμου περί υ- 
ποχρεωτικότητας και με το οποίο, να θυμί
σουμε, τέθηκαν εκτός εργασίας και συνεχί
ζουν να βρίσκονται εκτός εργασίας χιλιάδες 
υγειονομικοί, που θα πρέπει άμεσα να επι
στρέφουν στην υπηρεσία τους, στελεχώνο
ντας το αποδεκατισμένο ΕΣΥ». Με άλλα λό
για αναδεικνύεται ξανά «η πλήρης παραίτη
ση του κράτους και της κυβέρνησης από τα

σχεδιασμένα μέτρα πρόληψης, η ανάθεση 
των όποιων μέτρων στην ατομική ευθύνη».

Με το άρθρο 39 η κυβέρνηση ανανεώνει 
την ανάθεση των εξετάσεων των δειγμάτων 
για τον κορονοίο από τις δημόσιες μονά
δες και τον ΕΟΔΥ στον ιδιωτικό τομέα, ε
νώ με τα άρθρα 50 έως 54 και το άρθρο 57 
συνεχίζονται οι γνωστές επί πληρωμή συμ
βάσεις με τους ιδιώτες επιχειρηματίες, α
ντί για επίταξη χωρίς πληρωμή. Δηλαδή συ
νεχίζεται το μπούκωμα των επιχειρηματικών 
ομίλων με πακτωλό χρημάτων από τις τσέ
πες των εργαζομένων, συνεχίζοντας ταυτό
χρονα, με τη διαρκή υποχρηματοδότηση και 
τις τραγικές ελλείψεις, την πορεία διάλυσης 
των δημόσιων δομών Υγείας.

Αντί για μόνιμες προσλήψεις, στα άρθρα 
27,28,33,36 και 37 προβλέπονται προσλή
ψεις επικουρικού προσωπικού, μετακινή
σεις παντός είδους προσωπικού από μο
νάδα σε μονάδα, υποχρεωτικές υπερωρί
ες για την κάλυψη των κενών.

Τα άρθρα αυτά, κατέληξε ο Γ. Λαμπρού
λης, είναι και η αιτία που το ΚΚΕ καταψη
φίζει το νομοσχέδιο.
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1  Μεταφέρει τις «δυσλειτουργίες» σε άλλα
νοσοκομεία

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 23 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

410.1 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«rvrcTfw* Tin kydlpnv ihhz. v\/\ TO ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΠΑ1ΑΟΝ1 «ΑΓΙΑ ΣΟΦΙΑ»

Μεταφέρει τις «δυσλειτουργίες» σε άλλα νοσοκομεία
αύριο στις 12 μ. στο υπουργείο Υγείας

προσωπικού προκειμένου να ανοίξουν τα χειρουργεία
Απεργιακή συγκέντρωση 
για άμεσες προσλήψεις μόνιμου

Μ
ε μετακινήσεις - μπαλώματα από άλλα νοσοκομεία 
και όχι με προσλήψεις προσωπικού επιχειρεί να 
αντιμετωπίσει η κυβέρνηση το σοβαρό πρόβλημα 
της έλλειψης αναισθησιολόγων στο Νοσοκομείο 
Παίδων «Αγία Σοφία», που έχει ως αποτέλεσμα την α
ναστολή των τακτικών χειρουργείων.

Οπως ανέφερε χτες σε συνέντευξή του ο υπουργός 
Υγείας, θ. Πλεύρης, οι μετακινήσεις θα ισχύσουν για 
δύο μήνες και θα έχουν ως αποτέλεσμα τη «δυσλειτουρ
γία» των χειρουργείων στα νοσοκομεία από όπου θα με
τακινηθούν οι αναισθησιολόγοι, όπως παραδέχθηκε και 
ο ίδιος, λέγοντας χαρακτηριστικά: «Μεταφέρουμε αναι- 
σθησιολόγους από άλλα νοσοκομεία και επειδή δεν μου 
αρέσει να ωραιοποιώ καταστάσεις, αυτό σημαίνει ότι θα 
υπάρξει δυσλειτουργία σε άλλα νοσοκομεία ενηλίκων»!

Σημειώνεται ότι η λίστα χειρουργείων στο Παίδων «Α
γία Σοφία», το μεγαλύτερο παιδιατρικό νοσοκομείο της 
χώρας, έχει φτάσει τα 2.925 παιδιά, ενώ 6 βρέφη νο
σηλεύονται σε ειδικές μονάδες περιμένοντας χειρουργείο 
καρδιάς και άλλα 15 είναι στη λίστα αναμονής για επέμβα
ση καρδιάς.

Απαντώντας στην εγκληματική αυτή πολιτική της κυβέρνη
σης, οι εργαζόμενοι στο νοσοκομείο αύριο, Τετάρτη, απεργούν 
και προχωρούν σε συγκέντρωση διαμαρτυρίας στις 12 μ., στο 
υπουργείο Υγείας, διεκδικώντας τα αυτονόητα, τα οποία η κυ
βέρνηση ΝΔ παρουσιάζει ως «μαγικές λύσεις» και η προηγού
μενη κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ επιχειρεί να κουκουλώσει τις δικές

της ευθύνες καθώς και το 2018 2.800 παιδιά ήταν στη λίστα α
ναμονής να χειρουργηθούν.

Οι εργαζόμενοι στο Παίδων «Αγία Σοφία» απαιτούν:
- Να καλυφθούν εδώ και τώρα και οι 7 κενές οργανικές θέ

σεις αναισθησιολόγων με μόνιμες προσλήψεις.
- Να προσληφθεί μόνιμο προσωπικό όλων των ειδικοτήτων 

και να επαναλειτουργήσουν όλα τα τμήματα. Να μονιμοποιη
θούν όλοι οι συμβασιούχοι/επικουρικοί.

- Να επιστρέφουν όλοι οι εργαζόμενοι που βρίσκονται 
σε αναστολή εργασίας.

«Καλούμε τους εργαζόμενους στα Νοσοκομεία Παί
δων να συμμετάσχουν στην απεργία και στη συγκέντρω
ση. Τα αιτήματά μας είναι ξεκάθαρα. Αμεσα να γίνουν μα
ζικές προσλήψεις μόνιμου προσωπικού. Τα κενά δεν κα
λύπτονται ούτε με μετακινήσεις συναδέλφων από άλλα 
νοσοκομεία ούτε με συγχωνεύσεις τμημάτων. Δεν λύνε
ται το πρόβλημα, καθώς δημιουργούνται ακόμη μεγαλύ
τερα προβλήματα. Η τακτική που ακολουθεί και η σημε
ρινή κυβέρνηση εντάσσεται στην προσπάθεια υποβάθμι- 
σης του δημόσιου συστήματος Υγείας αλλά και στο "νέο 
ΕΣΥ" των συγχωνεύσεων νοσοκομείων και του κλεισίμα
τος τμημάτων και κλινικών. Για να μπορούν να λειτουρ
γούν όπως πρέπει, για να έχουν τα παιδιά του λαού μας 
τις υπηρεσίες Υγείας που τους αξίζουν τα Νοσοκομεία 
Παίδων πρέπει να είναι επαρκώς στελεχωμένα, με μόνι
μο προσωπικό. Και αυτό δεν μπορεί να γίνει εάν δεν προ- 

σληφθούν εδώ και τώρα μόνιμοι γιατροί και εργαζόμενοι όλων 
των υπόλοιπων ειδικοτήτων», δήλωσε στον «Ριζοσπάστη» η Σο
φία Ζόρη, παιδίατρος, μέλος της δμελούς Επιτροπής της ΕΙ- 
ΝΑΠ στο νοσοκομείο.

Για αύριο στάση εργασίας (11 π.μ. - 3 μ.μ.) έχουν προκηρύξει 
η ΠΟΕΔΗΝ, τα Σωματεία Εργαζομένων στα Παίδων «Αγία Σο
φία» και «Αγλαΐα Κυριάκού», ενώ στην απεργιακή συγκέντρω
ση καλεί και συμμετέχει η τριμελής Επιτροπή της ΕΙΝΑΠ στο 
Παίδων Πεντέλης.
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1  Τα πάντα ιδιωτικά και το Δημόσιο «διαιτητής»
ιδιωτών

Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

155.01 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΟ ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ TOY ΓΕΡΜΑΝΟΥ

Τα πάντα ιδιωτικά και το Δημόσιο «διαιτητής» ιδιωτών

μαρμάγκα;;; Είτε με ασφάλιση, είτε χωρίς ΑΜΚΑ, το θέμα εί
ναι: τι καλύπτει το ασφαλιστικό πακέτο; Και ποιος ο ρόλος των 
δημόσιων νοσοκομείων σε αυτές τις περιπτώσεις, να λειτουρ-

τικής-Γυναικολογίας στο αντίστοιχο τμήμα. Δημόσια υγεία με 
εφημερίες ιδιωτών γιατρών και πάλι καλά να λέμε;

Δ.Κ.
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1  3.720 προσλήψεις νοσηλευτών στα νοσοκομεία
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 21 Ημερομηνία

έκδοσης:
27-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

521.76 cm² Κυκλοφορία: 3480

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΙΤΗΣΕΙΣ ΕΩΣ ΤΙΣ 10 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ

3.720 προσλήψεις 
νοσηλευτών 
στα νοσοκομεία

Σ
ε πλήρη εξέλιξη είναι η διαδικασία υποβο
λής ηλεκτρονικών αιτήσεων στην προκήρυξη 
7Κ/2022 του ΑΣΕΠ που αφορά στην πλήρω
ση με σειρά προτεραιότητας τριών χιλιάδων 
επτακοσίων είκοσι (3.720) θέσεων μόνιμου προσωπικού 
σε φορείς του υπουργείου Υγείας και προσωπικού με 

σχέση εργασίας Ιδιωτικού Δικαίου Ορισμένου Χρόνου 
διάρκειας τριών (3) ετών στο Γενικό Νοσοκομείο Πα- 
παγεωργίου (ΝΠΙΔ).

Η κατανομή των θέσεων είναι: Α’ Κατηγορία Πανεπι
στημιακής Εκπαίδευσης (ΠΕ), τετρακόσιες ενενήντα τρεις 
(493) θέσεις. Κλάδου/Ειδικότπτας: ΠΕ Νοσηλευτικής. Β’ 
Κατηγορία Τεχνολογικής Εκπαίδευσης (ΤΕ), δύο χιλιάδες 
διακόσιες πενήντα τρεις (2.253) θέσεις. Κλάδου/Ειδικό- 
τητας: ΤΕ Νοσηλευτικής. Γ Κατηγορία Δευτεροβάθμιας 
Εκπαίδευσης (ΔΕ) εννιακόσιες εβδομήντα τέσσερις (974) 
θέσεις. Κλάδου/Ειδικότπτας: ΔΕ Βοηθών Νοσηλευτικής. 
Τα πτυχία που γίνονται δεκτά είναι: ΠΕ Νοσηλευτικής: 
Πτυχίο ή δίπλωμα Νοσηλευτικής ΑΕΙ ή το ομώνυμο πτυ
χίο ή δίπλωμα Ελληνικού Ανοικτού Πανεπιστημίου (ΕΑΠ), 
ΑΕΙ ή Προγραμμάτων Σπουδών Επιλογής (ΠΣΕ), ΑΕΙ της 
ημεδαπής ή ισότιμος τίτλος σχολών της ημεδαπής ή αλλο
δαπής, αντίστοιχης ειδικότητας. ΤΕ Νοσηλευτικής: Πτυχίο 
ή δίπλωμα τμήματος Νοσηλευτικής ΤΕΙ ή το ομώνυμο 
πτυχίο ή δίπλωμα Προγραμμάτων Σπουδών Επιλογής 
(ΠΣΕ) ΤΕΙ ή αντίστοιχο κατά ειδικότητα πτυχίο ή δίπλω
μα ΤΕΙ ή Προγραμμάτων Σπουδών Επιλογής (ΠΣΕ) Τ.Ε.Ι. 
της ημεδαπής ή ισότιμος τίτλος σχολών της ημεδαπής 
ή αλλοδαπής αντίστοιχης ειδικότητας ή το ομώνυμο ή

αντίστοιχο κατά ειδικότητα πτυχίο ΚΑΤΕΕ ή ισότιμος 
τίτλος της ημεδαπής ή αλλοδαπής αντίστοιχης ειδικότη
τας. ΔΕ Νοσηλευτικής: Πτυχίο ή δίπλωμα ή απολυτήριος 
τίτλος Μέσης Τεχνικής Επαγγελματικής Νοσηλευτικής 
Σχολής (ΜΤΕΝΣ) ή ειδικοτήτων Βοηθών Νοσηλευτών 
ή Βοηθών Νοσοκόμων ή Νοσηλευτικής ή Νοσηλευτικής 
Τραυματολογίας ή Βοηθός Τραυματολογίας Ορθοπεδικής 
ή Νοσηλευτικής Χειρουργείου ή Νοσηλευτικής Ογκολογι- 
κών Παθήσεων ή Ειδικής Νοσηλευτικής ή Νοσηλευτικής 
Μονάδων Εντατικής Θεραπείας ή Νοσηλευτικής Ατόμων 
με Ψυχικές Παθήσεις ή Βοηθός Νοσηλευτικής Μαιευτικής 
ή Βοηθός Νοσηλευτικής Γενικής Νοσηλείας ή Βοηθός 
Νοσηλευτικής Τραυματολογίας ή Βοηθός Νοσηλευτικής 
Χειρουργείου ή Βοηθός Νοσηλευτικής Ογκολογικών πα
θήσεων ή Βοηθός Νοσηλευτικής Μονάδων Εντατικής 
Θεραπείας ή Βοηθός Νοσηλευτικής Ατόμων με Ειδικές 
παθήσεις ή Βοηθών Γενικής Νοσηλείας ή Βοηθός Νοση
λευτή ή αντίστοιχο πτυχίο ή δίπλωμα ή απολυτήριος τίτλος 
των παρακάτω σχολικών μονάδων: ΙΕΚ ή Επαγγελματικού 
Λυκείου ή Τεχνικού Επαγγελματικού Εκπαιδευτηρίου Α’ 
ή Β’ κύκλου σπουδών ή Ενιαίου Πολυκλαδικού Λυκείου 
ή Τεχνικού Επαγγελματικού Λυκείου ή Επαγγελματικής 
Σχολής ή Τεχνικής Επαγγελματικής Σχολής δευτεροβάθ
μιας εκπαίδευσης ή σχολής μαθητείας του ΟΑΕΔ του ν. 
1346/1983 ή του ν. 3475/2006 ή άλλος ισότιμος τίτλος 
σχολικής μονάδας της ημεδαπής ή αλλοδαπής αντίστοιχης 
ειδικότητας. Η προθεσμία υποβολής των ηλεκτρονικών αι
τήσεων συμμετοχής στη διαδικασία λήγει στις 10.10.2022, 
ημέρα Δευτέρα και ώρα 14:00. ■



9;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Μήνυση για τη λίστα της ντροπής στο Παίδων «Αγία
Σοφία»

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

945.87 cm² Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μήνυση για τη λίστα 
της ντροπής στο 

Παίδων «Αγία Σοφία»
Παρέμβαση 6 δικηγόρων για τα 3.000 παιδάκια που περιμένουν 
να χειρουργηθούν και tnv αναστολή των τακτικών χειρουργείων
• Κατέθεσαν μηνυτήρια αναφορά κατά παντός υπευθύνου για 
παράβαση καθήκοντος και έκθεση σε κίνδυνο ζωής κατά συρροή
• Με «μπαλώματα» και επικίνδυνες μεταθέσεις αντιμετωπίζει το θέμα
της έλλειψης αναισθησιολόγων η κυβέρνηση

► Tns ΓΙΩΤΑΙΤΕΣΖΗ

νώπιον της Δικαι
οσύνης έφτασε η 
λίστα της ντροπής 
με τα 3.000 παιδιά 
που περιμένουν να 
χειρουργηθούν στο 

____ νοσοκομείο Παίδων 
«Αγία Σοφία», όπου 

από 5 Σεπτεμβρίου έχουν αναστα
λεί όλα τα τακτικά χειρουργεία, 
λόγω έλλειψης αναισθησιολόγων. 
Το θέμα είναι γνωστό από καιρό, 
καθώς από τις 29 Αυγούστου η 
προϊσταμένη του Αναισθησιολο- 
γικού Τμήματος είχε ενημερώσει 
τη διοίκηση του νοσοκομείου για 
τη συγκεκριμένη εξέλιξη. Ακολού
θησαν δημοσιεύματα στον Τύπο, 
τα οποία όμως δεν προκάλεσαν ει- 
σαγγελική παρέμβαση για το τρα
γικό ζήτημα. Για να φτάσει το θέμα 
στη Δικαιοσύνη χρειάστηκε η πα
ρέμβαση έξι δικηγόρων, οι οποίοι 
κατέθεσαν μηνυτήρια αναφορά 
κατά παντός υπευθύνου στο Α.Τ. 
Σεβαστουπόλεως και, χθες, ενημέ
ρωσαν σχετικά τον εισαγγελέα του 
Αρείου Πάγου, Ισίδωρο Ντογιάκο.

«Πάνω από 3.000 παιδιά περι
μένουν να χειρουργηθούν, πολλά 
εκ των οποίων πάσχουν ακόμα 
και από συγγενείς καρδιοπάθειες 
ή άλλα χρόνια σοβαρά νοσήματα 
[...] Ενώ οι υπεύθυνοι γνώριζαν ότι 
υφίσταται σοβαρό πρόβλημα όσον 
αφορά τη στελέχωση της κρίσιμης 
ιατρικής ειδικότητας, εντούτοις 
δεν έπραξαν ό,τι όφειλαν προκει- 
μένου να μην εκτεθεί σε κίνδυνο 
η ζωή πλήθους παιδιών. Με βάση 
τα ανωτέρω, συνάγεται ότι υπάρ
χουν αποχρώσες ενδείξεις για τη 
διάπραξη των αδικημάτων της 
έκθεσης σε κίνδυνο ζωής και της 
παράβασης καθήκοντος και μά
λιστα κατά συρροή», σημειώνουν 
στη μηνυτήρια αναφορά τους οι 
δικηγόροι Αγαμέμνων Τάτσης, 
Χρήστος Πετράκος, Γιώργος Λιά- 
πης, Λεωνίδας Στάμου, Κώστας 
Χαρίτος και Νίκος Λύτρας.

Ο εισαγγελέας του ανώτατου 
δικαστηρίου αρνήθηκε να παρα- 
λάβει τη μηνυτήρια αναφορά των 
δικηγόρων και τους παρέπεμψε 
στην Εισαγγελία Πρωτοδικών 
Αθηνών, όπου ούτως ή άλλως θα 
διαβιβαζόταν υπηρεσιακά. Ωστό
σο, είχε δεχτεί να παραλάβει τις 
μηνυτήριες αναφορές των Νίκου 
Ανδρουλάκη και Χρήστου Σπίρτζη 
για το σκάνδαλο των υποκλοπών, 
όπως και του Φαήλου Κρανιδιώτη 
για διασπορά ψευδών ειδήσεων 
σχετικά με τους πρόσφυγες στον 
Εβρο, τις οποίες στη συνέχεια δι
αβίβασε ο ίδιος στην Εισαγγελία. 
Ετσι, έμεινε χωρίς αντίκρισμα η 
ιδιαίτερα συμβολική ενέργεια των 
δικηγόρων να επισκεφθούν τον

Ισίδωρο Ντογιάκο, αλλά έπιασε 
τόπο η δημοσιότητα που δόθηκε 
στο θέμα.

Ο Πλεύρης
«Μεταφέρουμε αναισθησιολό- 

γους από άλλα νοσοκομεία και, 
επειδή δεν μου αρέσει να ωραιο
ποιώ καταστάσεις, αυτό σημαίνει 
ότι θα υπάρξει δυσλειτουργία σε 
άλλα νοσοκομεία ενηλίκων», είπε

χθες (ΣΚΑΪ) ο Θάνος Πλεύρης. 
Υποστήριξε, επίσης, ότι η έλλει
ψη αναισθησιολόγων είναι μεγά
λο πρόβλημα σε όλη την Ευρώπη 
και ότι «δεν υπάρχουν μαγικές 
λύσεις». Απέρριψε το ενδεχόμε
νο επίταξης αναισθησιολόγων 
από τον ιδιωτικό τομέα, ωστόσο 
τάχθηκε υπέρ της συνεργασίας 
με ιδιώτες, φέρνοντας ως παρά
δειγμα τη θετική εμπειρία από

τη Θεσσαλονίκη και τη Λάρισα, 
όπου έχουν γίνει περίπου 2.500 
χειρουργεία σε ιδιωτικές κλινικές 
χωρίς καμία συμμετοχή του πο
λίτη.

Παράλληλα, διά του κυβερνη
τικού εκπροσώπου, η κυβέρνηση 
επιτέθηκε στον πρόεδρο του ΣΥ- 
ΡΙΖΑ-Π.Σ., ο οποίος επισκέφθηκε 
το Παίδων «Αγία Σοφία» και χαρα
κτήρισε «σοκαριστικό» το γεγονός

ότι 3.000 οικογένειες περιμένουν 
να μάθουν πότε θα χειρουργη- 
θούν τα παιδιά τους. «Ο κ. Τσίπρας 
παρουσιάζει ένα διαχρονικό και 
πολύ σοβαρό θέμα, για το οποίο 
η κυβέρνηση έχει ήδη πάρει μέ
τρα για να το λύσει, ξεχνώντας, ή 
ακόμα χειρότερα, μη γνωρίζοντας 
καν, πως η κυβέρνησή του παρέ
δωσε, το 2019, λίστα αναμονής 
2.853 χειρουργείων στο ίδιο νο
σοκομείο. Και αυτό, χωρίς να έχει 
μεσολαβήσει τότε πανδημία», σχο
λίασε ο Γιάννης Οικονόμου.

Σοκαριστική, πάντως, θα 
μπορούσε να χαρακτηριστεί και 
η δήλωση της αναπληρώτριας 
υπουργού Υγείας, Μίνας Γκάγκα, 
σχετικά με την κατάσταση που 
επικρατεί στο Παίδων «Αγλαΐα 
Κυριάκού». Η κ. Γκάγκα ρωτήθη
κε συγκεκριμένα (ΑΝΤΙ) γιατί ένα 
βρέφος οκτώ μηνών, που νοση
λεύεται στο ογκολογικό τμήμα, πε
ριμένει τρεις μέρες για μαγνητική. 
«Εμένα, αν έρθει στην κλινική μου 
ένας άρρωστος που χρειάζεται να 
κάνει κάτι -όπως έχει γίνει πολλές 
φορές-, θα κατέβω στο ακτινολογι
κό, θα παρακαλέσω τις συναδέλ
φους και θα την κάνει την αξονική 
την ώρα που πρέπει. Γιατί όλα τα 
πράγματα είναι και ανθρώπινες 
σχέσεις. Θα το πάμε στο διπλανό 
νοσοκομείο αν χρειαστεί [...] Με 
πήραν πριν από λίγο καιρό στο 
Θριάσιο για μια νέα γυναίκα με 
Covid που είχε γεννήσει και μου 
είπαν ότι δεν έχουν επεμβατικό 

^ ακτινολόγο και θα τον καλέσουν 
§ το πρωί. Κάλεσα τον ακτινολόγο 
ο και πήγε εκείνη την ώρα. Μερικά 
ijj πράγματα και μεταξύ μας μπορού- 
| με να τα λύσουμε...». Ή, αλλιώς, 
§ αν έχεις μπάρμπα στην Κορώνη...

§ Ολέθριες λύσεις
5 Την καταδίκη των μικρών 

ασθενών του Παίδων «Αγία Σο
φία» σε διά βίου μη αναστρέψιμη 
στειρότητα και βλάβες τονίζει, 
μέσω της «Εφ.Συν.», ο παιδοχει- 
ρουργός Σπύρος Αντύπας, τέως 
συντονιστής διευθυντής ΕΣΥ. 
«Η μετάθεση αναισθησιολόγων 
από άλλα νοσοκομεία ενηλίκων 
είναι ολέθρια, γιατί δεν έχουν τη 
σχετική εμπειρία στην παιδοα- 
ναισθησιολογία. Η μετάθεση αναι- 
σθησιολόγων από τα περιφερικά 
παιδιατρικά νοσοκομεία είναι και 
πάλι ολέθρια, γιατί οι αναισθησι- 
ολόγοι αυτοί δεν διαθέτουν εμπει
ρία στα νεογνικά, στα ογκολογικά 
και στις συναφείς απαιτούμενες 
χειρουργικές πράξεις που γίνο
νται αποκλειστικά και μόνο στα 
νοσοκομεία παίδων», σημειώνει ο 
γιατρός που έχει διατελέσει εκλεγ
μένο μέλος του διοικητικού συμ
βουλίου του νοσοκομείου «Αγία 
Σοφία».

Γονάτισαν οι ΠαθοΑογικέ$ ΚΑινικέ$ στο «Γεννηματά$»
ΤΟΝ ΚΩΔΩΝΑ ΤΟΥ κινδύνου για την αδυναμία 
ασφαλούς λειτουργίας και εφημέρευσης όλων των 
παθολογικών κλινικών του «Γ. Γεννηματάς» κρούουν 
οι παθολόγοι του νοσοκομείου σε επιστολή τους που 
έχει κοινοποιηθεί στον υπουργό Υγείας και στον διοι
κητή της 1 ης Υγειονομικής Περιφέρειας. Την επιστολή

υπογράφουν 48 παθολόγοι και σήμερα, στις 12 το 
μεσημέρι, παραχωρούν συνέντευξη Τύπου στο προ
αύλιο του «Γεννηματάς», νιώθοντας την ανάγκη να 
ενημερώσουν τους πολίτες για την κατάρρευση της 
βασικότερης ειδικότητας σε ένα από τα μεγαλύτερα 
νοσοκομεία της χώρας.
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1  Ομολογούν τo έγκλημα με τις μετακινήσεις
αναισθησιολόγων

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1246.26
cm²

Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
ΕΣ
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Η ΑΓΙΑ ΣΟΦΙΑ'

Ομολογούν to έγκλημα με
τις μετακινήσεις αναισθησιολόγων
Δυσλειτουργίες σια νοσοκομεία ενηλίκων προανήγγειλε ο Πλευρής εξαιτΐας της 
μετακίνησης αναισθησιολόγων στο ΓΊαίδων, ενώ οι εργαζόμενοι προχωρούν σε 
απεργία και κινητοποίηση στο υπουργείο Υγείας αύριο Τετάρτη 28 Σεπτεμβρίου

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑΥΤΟΠΟΥΛΟΥ

Ε
πιβεβαιώνοντας πλήρως το ρε
πορτάζ της ΑΥΓΗΣ την προη
γούμενη εβδομάδα, ο Θάνος 
Πλεύρης ομολόγησε χθες ότι τα 
ημίμετρα που ανακοίνωσε για ίο Γ Ιαίδων 
«Αγία Σοφία» θαδημιουργήσουνλειτουρ- 

γικά προβλήματα σε άλλα νοσοκομεία.
Μιλώντας στον ΣΚΑΪ, ο υπουργός Υγεί

ας επανέλαβε ότι, για να αντιμετωπιστεί το 
πρόβλημα με τα 3.000 παιδιά σε αναμονή 
για χειρουργείο, θα μεταφέρουν αναισθπ- 
σιολόγους από άλλα νοσοκομεία για δύο 
μήνες. Ωστόσο, παραδέχτηκε ότι αυτή η 
επιλογή θα δημιουργήσει προβλήματα σε 
νοσοκομεία ενηλίκων. «Μεταφέρουμε 
αναισθησιολόγους από άλλα νοσοκομεία 
και, επειδή δεν μου αρέσει να ωραιοποιώ 
καταστάσεις, αυτό σημαίνει ότι θα υπάρ
ξει δυσλειτουργία σε άλλα νοσοκομεία 
ενηλίκων» είπε ο Θ. Πλεύρης. Δηλαδή, η 
πολιτική ηγεσία του υπουργείου Υγείας 
ομολογεί ότι οι ίδιες οι αποφάσεις της 
οδηγούν απλώς σε μειακύλιση του προ
βλήματος και όχι στη λύση του. Και σαν να 
μην έφταναν τα παραπάνω, σε πλήρη σύ
μπνοια με τον πρωθυπουργό, ο υπουργός 
επανέλαβε τη δικαιολογία πως... η έλλει
ψη αναισθησιολόγων είναι ένα συνολικό 
πρόβλημα σε όλη την Ευρώπη.

Ιτο απυρόβλητο ο ιδιωτικός τομέας
Παράλληλα, ο Θ. Πλεύρης ξεκαθάρι

σε ότι δεν υπάρχει καμία πρόθεση για

σύγκρουση με τον ιδιωτικό τομέα και τα 
συμφέροντα που αυτός εξυπηρετεί. Συ
γκεκριμένα, απέκλεισε το ενδεχόμενο να 
εξετάσει την πρόταση του Αλέξη Τσίπρα 
για επίταξη αναισθησιολόγων από ιδιω
τικά νοσοκομεία. Αντιθέτως, τάχθηκε 
υπέρ τής συνεργασίας με τον ιδιωτικό 
τομέα, φέρνοντας ως παράδειγμα τη θε
τική, όπως ισχυρίστηκε, εμπειρία από τη 
Θεσσαλονίκη και τη Λάρισα, όπου 
έχουν γίνει περίπου 2.500 χειρουργεία 
σε ιδιωτικές κλινικές χωρίς καμία συμ
μετοχή του πολίτη.

Στον Άρειο Πάγο η λίστα 
της ντροπής

Ομάδα δικηγόρων προσέφυγε στον 
Αρειο Πάγο καταθέτοντας μηνυτήρια 
αναφορά για τη λίστα με τα 3.000 παι
διά που περιμένουν να χειρουργη- 
θούν. Μιλώντας στο Open, ο δικηγό
ρος Αγαμέμνων Τάτσης ανέφερε όχι η 
μηνυτήρια αναφορά κατά παντός 
υπευθύνου κρίθηχε επιβεβλημένη, κα
θώς υπάρχει το αδίκημα της παράβα
σης καθήκοντος και της έκθεσης σε 
κίνδυνο ζωής κατά συρροή.

Σύμφωνα με τον ίδιο, το υπουργείο 
Υγείας ήταν απολύτως ενήμερο για το 
πρόβλημα καί με έγγραφες αναφορές 
και είναι υπόλογοι, καθώς θα έπρεπε να 
έχουν λύσει το πρόβλημα. «Όταν δεν 
βρίσκεις αναισθησιολόγους, τους επι
τάσσεις» ανέφερε χαρακτηριστικά, επι- 
σημαίνοντας όχι δεν αφορά τους χιλιά

δες γονείς που αγωνιούν πώς θα βρε
θούν αναισθησιολόγοι. Ο Αγ. Τάτσης 
επισήμανε ότι ακριβώς εξαιτίας της 
πανδημίας θα έπρεπε ήδη να έχουν ενι- 
σχυθεΐ όλοι οι δημόσιοι φορείς Υγείας, 
ενώ άφησε ευθέως αιχμές για το πώς 
προέκυψε το πρόβλημα, λέγοντας 
«εκτός εάν ο στόχος είναι να ενίσχυ- 
θούντα ιδιωτικά παιδιατρικά κέντρα».

Πάντως, ο εισαγγελέας του Αρείου 
Πάγου Ισίδωρος Ντογιάκος παρέπεμ- 
ψε τους δικηγόρους στην Εισαγγελία 
Πρωτοδικών Αθηνών.

Απεργία και κινητοποίηση αύριο

Η συνολική κατάσταση που επικρα
τεί στο νοσοκομείο, τόσο με τους αναι- 
σθπσιολόγους όσο και σε άλλα σημα
ντικότατα τμήματα (Μικροβιολογικό, 
Αιματολογικό, Νευρολογικό κ.ά.), 
αλλά και οι ανεπαρκείς πρωτοβουλίες 
της κυβέρνησης ώθησαν τους εργαζό
μενους να προχωρήσουν σε απεργία 
και κινητοποίηση στο υπουργείο Υγεί
ας αύριο Τετάρτη 28 Σεπτεμβρίου, 
Σύμφωνα με τους εργαζόμενους, είναι 
συνεχιζόμενη η υποβάθμιση των δη
μόσιων παιδιατρικών νοσοκομείων κα
θώς και των παιδιατρικών κλινικών 
των γενικών νοσοκομείων. Μάλιστα, η 
αναστολή όλων των τακτικών χειρουρ
γικών επεμβάσεων στο «Αγία Σοφία» 
από την αρχή Σεπτεμβρίου έχει ως 
αποτέλεσμα η λίστα ίων 3.000 παιδιών 
να αυξάνεται συνεχώς.
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1  «ΣΤΕΛΝΟΥΜΕ ΑΝΑΙΣΘΗΣΙΟΛΟΓΟΥΣ ΑΠΟ ΑΛΛΑ
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ...»

Πηγή: POLITICAL Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-09-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

895.22 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

POLITICAL
ΤΡΙΤΗ 27 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2022

ΚΟΙΝΩΝΙΑ

Τ
ο θέμα των αναισθησιολόγων 
καί η έλλειψή τους σε μεγάλα 
νοσοκομεία της χώρας δεν είναι 
καινούργιο ή μόνο ελληνικό 
φαινόμενο. Η ειδικότητα του αναισθησιο- 
λόγου δεν είναι μια ειδικότητα ελκυστική 

για τους νέους γιατρούς, οι οποίοι δεν την 
προτιμούν, ενώ όσοι ήδη υπάρχουν είτε 
έχουν φύγει για το εξωτερικό είτε έχουν 
προτιμήσει τον ιδιωτικό τομέα.

Γ ράφει η
' £ ^ Κατερίνα Παπακωσιοπούίίου

kpapakosto@yahoo.gr

Στο Νοσοκομείο Παίδων «Αγία Σοφία» 
κάποτε υπήρχαν και 16 αναισθησιολόγοι. 
Πλέον το νοσοκομείο έχει δέκα και ο 
ένας βρίσκεται σε αναρρωτική άδεια.

Στο υπουργείο έγινε προσπάθεια να 
μετακινηθούν γιατροί με εμπειρία σε 
παιδιά, έτσιχθες, σύμφωνα με πληρο
φορίες της «Political», το νοσοκομείο 
ενισχύθηκε προσωρινά με έναν αναι- 
σθησιολόγο από τον Ευαγγελισμό, ενώ 
σήμερα θα έρθει και ένας γιατρός από το 
Ασκληπιείο της Βούλας ώστε να ανοί
ξουν και άλλα χειρουργικά τραπέζια και 
να πάρουν σειρά και άλλα τακτικά χει
ρουργεία που έχουν μείνει πίσω. Αυτήν 
τπ στιγμή και λόγω πανδημίας, όπου εί
χαν μείνει κλειστά τα χειρουργεία, η λί
στα αναμονής φτάνει τα 2.925 παιδιά.

ενώ, όπως είπε ο Θάνος Πλεύρης στον 
ΣΚΑΙ, το 2019 η λίστα ήταν στα 2.853 χει
ρουργεία.

Γιατί δεν μπορούν 
να γίνουν προσλήψεις

Στην ίδια συνέντευξη ο υπουργός Υγεί
ας ανέφερε ότι τα χειρουργεία που αφο
ρούν παιδιά και βρέφη χρειάζονται ακόμη 
μεγαλύτερη φροντίδα και λόγω και του μι
κρού βάρουςτων παιδιών είναι συνήθως 
τα χειρουργεία πολύωρα και πιο επώδυ- 
να. Ο υπουργός εξήγησε πως δεν μπορεί

να κάνει προσλήψεις γιατί συνολικά η Ευ
ρώπη έχει λιγότερους αναισθησιολόγους 
από όσους χρειάζεται, άρα στην παρούσα 
φάση το θέμα μπορεί να αντιμετωπιστεί 
με μεταφορά γιατρών από άλλα νοσοκο
μεία, κάτι που προφανώς θα προκαλέσει 
δυσλειτουργία και στα νοσοκομεία των 
ενηλίκων.

«Αναφορικά με το ενδεχόμενο επίταξης, 
πρέπει να ξέρουμε τι γίνεται. Οι αναισθη- 
σιολόγοι όταν φεύγουν, σημαίνει ότι αντι- 
στοίχως τακτικά χειρουργεία που υπάρ
χουν και στον ιδιωτικό τομέα θα πάνε πί

σω. Δηλαδή, πολλές φορές λέμε με ευκο
λία κάποιες λέξεις. Παντού υπάρχουν χει
ρουργεία. Έχουμε που έχουμε το θέμα με 
τους αναισθησιολόγους, φανταστείτε ότι 
εδώ πέρα δεν ψάχνουμε να βρούμε έναν 
οποιονδήποτε αναισθησιολόγο», τόνισε με 
νόημα ο υπουργός. Να θυμίσουμε ότι την 
περίοδο της πανδημίας δεν γινόταν το 80% 
των τακτικών χειρουργείων.

Τι είπε ο υπουργός Υγείας 
θάνος Πδεύρης για 
την έδδειψή τους στο Παίδων 
«Αγία Σοφία», που προκαδεί 
μεγάδες αναμονές 
στα χειρουργεία

«Δεν κινδυνεύουν ία παιδιά που είναι σε λίστα αναμονής»
Οκ. Πλεύρης τόνισε πως τα παιδιά που ρίες, στο νομοσχέδιο του υπουργείου έχουν περιορισμένη απασχόληση και
είναι σε λίστα αναμονής δεν κινδυ- Υγείας, που είναι υπό επεξεργασία, θα στον ιδιωτικό τομέα. Αυτή η δυνατότητα
νεύουν, γιατί μιλάμε για τακτικά χει- δίνεται η δυνατότητα για άρση της απο- θα είναι υπό προϋποθέσεις και θα στο-
ρουργεία, ενώ υπάρχει η σκέψη και για κλειστικής και πλήρους απασχόλησης χεύει προς όφελοςτων γιατρών καιτων
συνεργασία με τον ιδιωτικό τομέα.Ήδη, στα δημόσια νοσοκομεία. Δρομολογούν- νοσοκομείων,
όπως είπε ο υπουργός, σε Θεσσαλονίκη ται αλλαγές σχετικά με την ιατρική εκ- Παράλληλα, το προσχέδιο προβλέπει
καιΛάρισαέγιναν2.500χειρουργείααπό παίδευση και το αγροτικό των γιατρών, και ιδιώτες να δουλεύουν σε θέσεις με-
τη λίστα του Δημοσίου σε ιδιωτικές κλι- αλλά κυρίως στο βασικό θέμα που αφορά ρικής απασχόλησης στο ΕΣΥ, διατηρών-
νικές χωρίς καμία συμμετοχή των πολι- τις εργασιακές σχέσεις των γιατρών, με ταςτα ιατρεία τους, υπό προϋποθέσεις
τών. Την ίδια ώρα, σύμφωνα με πληροφο- τη δυνατότητα οι γιατροί του ΕΣΥ να και πάλι.
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